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Protokół Nr 3/2019 

posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Kleszczelach 

odbytego w dniu 26 czerwca 2019 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji: Piotr Gawryluk, Marek Martynowicz, 

Aleksy Roszczenko, Jan Szmuksta i Katarzyna Witoszko oraz Burmistrz Kleszczel Aleksander 

Sielicki, Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk, Skarbnik Gminy Jerzy Micewicz, podinspektor 

Barbara Wiercińska i referent Paulina Osipczuk. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

do protokołu. 

Posiedzenie odbyło się w budynku Urzędu Miejskiego w Kleszczelach. Posiedzeniu 

przewodniczył Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz. Rozpoczęcie posiedzenia nastąpiło 

o godzinie 10.00. 

Protokołowała referent Aleksandra Trofimiuk. 

 

Ad. 1. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz przedstawił następujący projekt 

porządku posiedzenia: 

1) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2) Informacja o stanie dróg na terenie gminy Kleszczele. 

3) Zaopiniowanie projektów uchwał. 

4) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

5) Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zaproponowanym kształcie. 

 

Ad. 2. Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki przedstawił informację o stanie dróg na 

terenie gminy Kleszczele. 

Do przedstawionego materiału Komisja nie wniosła uwag. Informacja stanowi załącznik nr 

2 do protokołu. 

 

Ad. 3. Referent Paulina Osipczuk dokonała wprowadzenia do projektów uchwały w sprawie 

przyjęcia projektu „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Kleszczele”. 

 

Podinspektor Barbara Wiercińska dokonała wprowadzenia do projektów uchwał 

w sprawach: 

 Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kleszczele, 

 szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

Burmistrz Kleszczel dodał, że na następnej sesji będziemy procedować uchwałę w sprawie 

podwyższenia stawek za odbiór odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. 

Ogólnopolski wzrost stawek waha się od 50 do nawet 300%. Aby zminimalizować ten 

wzrost odpady wielkogabarytowe odbierane będą raz na rok, a papier i szkło raz na 3 

miesiące. Mimo to oferta przedsiębiorstwa na odbiór odpadów jest i tak o 40% wyższa od 

poprzedniej. 

 

Sekretarz Gminy Walentyna Sidoruk dokonała wprowadzenia do projektów uchwał 

w sprawach: 



2 

 przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji. 

 dopuszczenia zapłaty podatków i opłat stanowiących dochody budżetu Gminy Kleszczele 

instrumentem płatniczym. 

 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki dokonał wprowadzenia do projektów uchwał 

w sprawach: 

 zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata 2019-2024, 

 dokonania zmian w budżecie gminy na 2019 r. 

 

Opinia Komisji w sprawie projektów uchwał przedstawionych w punkcie 3 stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 4. Przewodniczący Komisji Marek Martynowicz wniósł o przyjęcie protokołu 

z posiedzenia odbytego w dniu 16 kwietnia 2019 r. bez odczytania. Protokół był wyłożony do 

wglądu w Urzędzie Miejskim w Kleszczelach oraz obecnie znajduje się na sali posiedzenia. 

Do treści protokołu członkowie Komisji uwag nie wnieśli. Protokół Nr 2/2019 posiedzenia 

Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy przyjęto jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad. 7. Radny Marek Martynowicz zapytał o drogę w Daszach. 

Burmistrz Kleszczel Aleksander Sielicki poinformował, że Zarząd Dróg powiatowych nie 

może wykonywać zleceń na drogach gminnych. W sierpniu planujemy to zrobić, być może przy 

wykorzystaniu usług wykonawcy drogi krajowej nr 66. 

Radny Piotr Gawryluk zapytał czy przy budowie drogi krajowej nr 66 wykonawca płaci 

właścicielom za grunty, na których składana jest ziemia z wykopów. 

Burmistrz Kleszczel powiedział, że z pewnością wykonawca płaci za udostępnienie 

nieruchomości. 

 Radny Marek Martynowicz zapytał o farmy fotowoltaiczne i wyrobisko w Daszach. 

 Burmistrz Kleszczel powiedział, że na obecną chwilę brak jest sygnałów o planowanym 

naborze na dofinansowanie budowy farm fotowoltaicznych. Natomiast w sprawie wyrobiska 

poinformował, iż nie została jeszcze wydana decyzja Marszałka na przetwarzanie odpadów. 

Poinformował również, że Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska ma instrumenty prawne by 

kontrolować i nakładać kary w razie jakiś nieprawidłowości, ale dopiero po rozpoczęciu 

rekultywacji.  

 

Wobec wyczerpania porządku o godzinie 14.00 posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Podpis protokolanta: 

 

Aleksandra Trofimiuk  

       Przewodniczący 
 Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy 

 Marek Martynowicz 


